

Mr Yim Tsz Kit Jacky 嚴子杰先生

Executive Director, S.A.S. Dragon Holdings Limited 時捷集團有限公司執行董事

Category: Listed Companies - Executive Directors

類別:上市公司 - 執行董事





Mr Yim Tsz Kit Jacky Executive Director, S.A.S. Dragon Holdings Limited 時捷集團有限公司執行董事嚴子杰先生



Citation of the Fanel of Judges 評審團評語

With a strategic mindset and deep understanding of the business, Mr Yim Tsz Kit Jacky exhibits care, skill and diligence to overcome challenges and lead the company into another page of success. He also plays a pivotal role in driving the company's corporate social responsibility and sustainability practices, and transforming the core business to a provider of green-value products and solutions with notable technology development. Mr Yim merits the Award for being a role model in practising good corporate governance.

嚴子杰先生具策略性思維並深諳營商之道,以努力不懈、謹慎熟練的態度克服各項挑戰、領導公司屢創成功。在推動公司履行企業社會責任和追求可持續發展方面,嚴先生擔當重要角色。他更運用卓越的科技發展將公司核心業務轉型為提供綠色價值產品和解決方案。作為實踐最佳企業管治的模範,嚴先生獲獎是理所當然的。

DIRECTORS 傑出董事獎 AWARDS **2019**



Mr Jacky Yim received the Young Industrialist Awards of Hong Kong from Mrs Carrie Lam, Chief Executive of HKSAR, in recognition of his distinguished achievements and contributions in the industry

香港特區行政長官林鄭月娥為嚴子杰先生頒發 香港青年工業家獎項,以表揚其在業界的卓越 成就



Mr Jacky Yim with S.A.S. colleagues at the "2019 Tsuen Wan Dragon Boat Race" $\,$

嚴子杰先生帶領時捷員工參與「荃灣龍舟競渡 2019」活動



Mr Jacky Yim participated in the charity relay to raise funds for the Community Chest

嚴子杰先生參與公益狂奔接力賽,為公益金



Message from Awardee 得獎者的話

It is a great honour to receive this award from The Hong Kong Institute of Directors, in recognizing S.A.S. Dragon's corporate governance practices.

Since S.A.S. Dragon listing in 1994, the Board has always been focusing on accountability, risk management and transparency. The Board believes that good governance is vital in assuring the company is acting in the interests of its stakeholders and in delivering endurable value. Being a global leading electronic supply chain service provider based in the Greater China region, The Group strives to provide high quality goods and services to our customers by operating in an economically, socially and environmentally sustainable manner. Today, S.A.S. Dragon is on Forbes' prestigious list of the top-performing listed companies in the Asia-Pacific region and we continue to maintain our competitive advantage to ensure long-term success.

I would like to take this opportunity to thank the Panel of Judges for this encouragement. We will continue to dedicate its efforts to upholding the highest standard of management approach in order to create long-term value for our shareholders and stakeholders.

本人非常榮幸能夠獲得香港董事學會頒發此獎項以對時捷集團的企業管治給予肯定。

自時捷集團在1994年上市以來,董事局一直著重於公司的問責制度、風險管理及透明度。董事局深信良好的企業管治不但為公司營運得以符合不同持份者的利益奠定了基礎,更是創造可持續價值的重要元素。作為大中華地區的全球領先電子供應鏈服務企業,我們致力於在經濟、社會及環境各範疇均以可持續發展的方式經營下,為客戶提供優質的產品和服務。今年,集團更榮登美國《福布斯》雜誌首度發表的「亞洲上市企業營收十億美元以上200強」的排行榜,成為表現卓越的亞洲地區上市公司之一。我們會繼續保持競爭優勢,為長遠成功向前邁進。

我想藉此機會感謝評審委員會的鼓勵。 未來董事局將竭盡所能,繼續致力實踐最佳的企業管理方案,為股東及持份者創造長遠價值。